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Toelichting 

agendapunt 

6 

Bespreken 2 collegemededelingen 6 augustus 2019 inzake proeftuinen Buitengebied in 

Beweging 

 

 

Aanleiding voor dit agendapunt 

In de raadsvergadering van 24sep19 heeft de gemeenteraad, op voorspraak van het raadslid 

de heer H. Sleven (Samen Verder), bij het agendapunt 14 ‘Bespreken afhandelingsvoorstellen 

ingekomen stukken’, besloten om de ingekomen stukken met de nummers 21 + 22 voor 

agendering voor te dragen in de vergadering van de commissie fysiek van 22okt19.  

 

Die stukken betreffen: 

 stuk nummer 21:  

Collegemededeling 6aug19 over proeftuin ‘Verplaatsing intensieve veehouderij uit de 

kernrandzone’ van het programma ‘Buitengebied in Beweging’; 

 stuk nummer 22:  

Collegemededeling 6aug19 over proeftuin ‘Woonmogelijkheden rustende boeren’ van 

het programma ‘Buitengebied in Beweging’. 

 

Motivering agenderingsverzoek 

Conform vast gebruik dient degene die een agenderingsverzoek voor een commissie-

vergadering indient dat verzoek te motiveren. 

 

Commissie- en raadslid H. Sleven heeft bij zijn e-mail van 26aug19 aan de griffier het volgende 

laten weten: 

‘Ik heb gevraagd deze brieven te agenderen om de cie leden Fysiek hiervan in kennis te stellen 

hoe de cie leden/ fracties aan kijken tegen deze beleidswijzigingen en of deze aanpak zoals in 

brieven van 6 augustus genoemd kunnen worden gedeeld . 

Ook is mij niet duidelijk of bij Bergerstraat 34 de gemeente geld uit krijgt bij de mogelijkheid 

van bouw van een nieuwe ( 2e )  woning in het Buitengebied van Leudal. 

Volgens mij is nieuwbouw van woningen in strijd met ons vastgestelde beleid Bestemmingsplan 

Buitengebied Leudal.’ 

 

De heer Sleven heeft bij zijn e-mail van 7okt19 aanvullend bericht dat hem inmiddels is 

gebleken dat de boerderij in de kernrandzone ligt en niet in het Buitengebied. 

 

 

NB. 

De fractie Progressief Akkoord Leudal had in de raadsvergadering van 24sep19 aanvankelijk 

eenzelfde agenderingsverzoek als de heer Sleven. Op 2okt19 heeft raadslid mevrouw  

H. Glessner van de fractie PAL echter laten weten dat agenderingsverzoek bij nader inzien in te 

trekken. 

 

 

Bijlagen: ja 

 


